

Konjic to host the meeting of the association 'La Viva Balkan'

April 27, 2013 8:15 AM



Today and tomorrow, 27 and 28 April, Konjic will be the host of the regional meeting of Association 'La Viva Balkan'.

'La Viva Balkan' is a unique choir that consists of ensembles "Rezonanca" Konjic, AKCUS "Seljo" Sarajevo, Rondo Histriae Pula (RH), "Sava Trlajić" Mol- Serbia, "Musica Eterna" Bačka Palanka Serbia .

The aim of the regional meeting is to sum up the work that has been done so far, and to sign the new Memorandum of Understanding which will be expanded with choirs from Montenegro, Macedonia and Slovenia, which will unite, after a decade the entire cultural region.

At the meeting, they will agree on the joint program of the concert which will be held next year in Sarajevo, under sponsorship of France and Germany, and as a part of the marking of 100 years since the beginning of the WW I with the program called 'Sarajevo- the heart of Europe'.

'La Viva Balkan' and 'La Viva France', a French choir that promotes peace, consists of more than 250 people and they perform pieces that come from different countries and they also sing the Declaration on Human Rights.

Guests will have the opportunity to see Tito's Shelter 'Ark' where the 2nd Biennale of Contemporary Arts will be held, as well as numerous sights of Konjic.

Traduction

Aujourd'hui et demain, le 27 et 28 avril, Konjic sera l'hôte de la réunion régionale de l'Association ' la Viva Balkans '. Lla Viva Balkan ' est un chœur unique qui comprend les ensembles "Rezonanca" Konjic, AKCUS "Seljo" Sarajevo, Rondo Histriae Pula (RH), "Sava Trlajić" Mol- Serbie, "Musica Eterna" Backa Palanka-Serbie.

Le but de la réunion régionale est de résumer le travail qui a été fait jusqu'ici et signer le nouveau Protocole d'accord qui sera étendu avec des chœurs du Monténégro, de Macédoine et de Slovénie, qui unira, après une décennie la région culturelle entière.

À la réunion, ils conviendront du programme commun du concert qui sera tenu l'année prochaine à Sarajevo, sous le sponsoring de la France et l'Allemagne dans le cadre de la commémoration du centenaire du début de la 1^{ère} guerre mondiale avec un programme appelé ' Sarajevo-le cœur de l'Europe '. ' La Viva Balkans ' et ' la Viva France ', un chœur français qui promeut la paix, regroupent plus de 250 personnes, exécutent les pièces qui viennent de pays différents et chantent aussi la Déclaration des Droits de l'homme. Les invités auront l'occasion de voir « l'Arche de l'abri de Tito » où se tiendra 2^{ème} Biennale d'Art Contemporain , aussi bien que les nombreuses curiosités de Konjic.